
Formandsberetning 60+ generalforsamling 2020

Vi havde en dejlig sommersæson sidste år med en masse godt golfspil her på vores egen 
bane, en dejlig tur til Ærø og en endagsturen til Dragsholm. Vores venskabsmatcher med 
Skovbo og Korsør var også gode golfdage hvor vejret fulgte tradition med solskin fra en 
skyfri himmel. Desværre har Korsør meddelt at man ikke ønsker at fortsætte 
venskabsmatcherne med os, men vi fortsætter heldigvis med Skovbo. Vi har uden succes 
prøvet at kontakte nogle andre klubber for at erstatte Korsør. Det virker som om interessen 
for at udvide antallet af venskabsklubber her på midtsjælland er yderst begrænset.

Årets sommerafslutning blev en dag med golf og hyggeligt samvær her i klubben ligesom 
vi havde en fin juleafslutning med en god stemning og en hyggelig julemand.

Jeg vil gerne takke jer alle for jeres gode humør og opbakning til vores 60+ klub. Det gør 
det nemt og sjovt at være medlem af bestyrelse. Jeg vil også gerne takke bestyrelsen for 
et godt samarbejde, det gør det nemt at være formand.

Covid-19 har givet lidt udfordringer her i foråret. Jeg vil gerne takke jer alle for jeres 
forståelse og opbakning til de tiltag vi har været nødt til at tage.

Der har i 2019, ligesom tidligere år, været et stort fremmøde til vores matcher. Der er altid 
et godt golfhumør når de hårde dyster udkæmpes, og jeg er sikker på at 2020 bliver 
mindst lige så godt, selvom vi stadig skal tænke på Coronaen.

God fortsat sommer med masser af god golf til jer alle.
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